

***Additional courses in Russian language
for foreign students (4 and 5 year).***

Dentistry department.

72 hours, 1 and 2 semesters, 2 academic hours per week (10800 roubles)

1. Repetition and practice in written speech of lexical material of the 1st-3rd year (the name, structure and functions of the teeth, dental instruments, basic dental diseases, etc.).
2. Repetition and practice in written speech of the basic grammatical constructions on the lexical material of the 1-3 courses (prepositional-case system, verb imperative, passive constructions, etc.)
3. Caries. Writing a medical history. Structure of history of the disease: passport part, subjective information (complaints); objective information (results of a doctor's examination), treatment.
4. Pulpit. Writing a medical history. Structure of history of the disease: passport part, subjective information (complaints); objective information (results of a doctor's examination), treatment.
5. Diseases of the oral mucosa. Writing a medical history. Structure of history of the disease: passport part, subjective information (complaints); objective information (results of a doctor's examination), treatment.
6. Periodontal disease. Writing a medical history. Structure of history of the disease: passport part, subjective information (complaints); objective information (results of a doctor's examination), treatment.
7. Periodontitis. Writing a medical history. Structure of history of the disease: passport part, subjective information (complaints); objective information (results of a doctor's examination), treatment.

Стоматологический факультет.

72 часа, 1 и 2 семестры, по 2 часа в неделю (10800 руб.)

1. Повторение и отработка в письменной речи лексического материала 1-3 курса (название, строение и функции зубов, стоматологический инструментарий, основные стоматологические заболевания и т.д.).
2. Повторение и отработка в письменной речи основных грамматических конструкций на лексическом материале 1-3 курсов (предложно-падежная система, императив глаголов, пассивные конструкции и т.д.)

3. Кариес. Написание истории болезни. Структура истории болезни: паспортная часть, субъективная информация (жалобы); объективная информация (результаты осмотра врача), лечение.
4. Пульпит. Написание истории болезни. Структура истории болезни: паспортная часть, субъективная информация (жалобы); объективная информация (результаты осмотра врача), лечение.
5. Заболевания слизистой оболочки полости рта. Написание истории болезни. Структура истории болезни: паспортная часть, субъективная информация (жалобы); объективная информация (результаты осмотра врача), лечение.
6. Заболевания пародонта. Написание истории болезни. Структура истории болезни: паспортная часть, субъективная информация (жалобы); объективная информация (результаты осмотра врача), лечение.
7. Пародонтит. Написание истории болезни. Структура истории болезни: паспортная часть, субъективная информация (жалобы); объективная информация (результаты осмотра врача), лечение.